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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE HOLOUBKOV 
KONANÉHO DNE 18.12.2023 

 

 

Přítomni:   Ing. Fišer, Mgr. Křejdlová, p. Vild, p. Bezstarosti, Mgr. Vodička, Bc. Pelc, p. Herink, 

                    MUDr. Gutová, Ing. Tůma, p. Vondrášek 

Omluveni: p. Kurdík (rodinné důvody) 

 

 

1) Zahájení, schválení programu jednání 

Zasedání zahájil starosta Ing. Fišer v 17:09 hod., který také řídil další průběh jednání. V úvodu 

přivítal všechny přítomné občany a uvedl, že dnešní jednání bylo svoláno na základě pozvánky, 

která byla v souladu se zákonem o obcích zveřejněna po dobu 7 dnů na úřední desce a také na 

elektronické úřední desce na internetu. Konstatoval, že je přítomno 10 z 11 členů zastupitelstva, 

p. Kurdík se omluvil z rodinných důvodů, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zastupitelům 

připomenul jejich povinnost hlásit případný střet zájmů před projednáváním každého bodu jednání. 

Pořízením zápisu z dnešního jednání pověřil p. Zbuzkovou a upozornil, že z dnešního jednání je 

pořizován zvukový záznam jako podklad pro tvorbu zápisu. Poté přítomné seznámil s návrhem 

programu, který byl zveřejněný na pozvánkách. 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, schválení programu jednání 

2. Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení 

4. Náměty a podněty občanů 

5. Provozování vodohospodářského majetku obce firmou REVOS Rokycany, stanovení ceny 

vodného a stočného na rok 2024  

6. Stanovení výše poplatku za obecní systém odpadového hospodářství na rok 2024 

7. OZV, kterou se vydává Požární řád obce 

8. OZV, k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku  

9. OZV, o nočním klidu  

10. Nařízení, o zákazu podomního a pochůzkového prodeje v energetických odvětvích 

11. Informace o činnosti výborů zastupitelstva za rok 2023 

12. Schválení odměn členům výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva, za rok 2023 

13. Investiční akce a dotace 

14. Hospodaření obce k 30.9.2023 

15. Změna č. 2 rozpočtu obce na rok 2023 

16. Rozpočet obce na rok 2024 

17. Zajištění inventarizace majetku a závazků obce k 31.12.2023 

18. Termíny zasedání zastupitelstva obce v roce 2024 

19. Majetkoprávní záležitosti  

20. Různé 

21. Interpelace členů zastupitelstva 

22. Usnesení a závěr 

 

Připomínky k programu nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 1.1:  ZO schvaluje program jednání. 

PRO PROTI ZDRŽ 

    10 0 0 
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2) Volba návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise byli navrženi: Bc. Pelc, p. Vondrášek a Ing. Tůma. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 2.1: ZO schvaluje návrhovou komisi ve složení: Bc. Pelc, p. Vondrášek a 

Ing. Tůma. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 1 

 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: p. Vild a Mgr. Křejdlová. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 2.2: ZO určuje ověřovateli zápisu p. Vilda a Mgr. Křejdlovou. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

3) Kontrola usnesení 

Kontrolu usnesení provedl Ing. Fišer podle předloženého materiálu, který předem obdrželi všichni 

zastupitelé. Postupně prošel všechna usnesení přijatá na předchozích jednáních zastupitelstva a ke 

každému bodu doplnil výrok „Splněno“ nebo „Trvá“. Některým nesplněným bodům, které jsou 

dlouhodobějšího charakteru, byl přiřazen náhradní termín pro splnění. Celá kontrola usnesení bude 

zveřejněna na úřední desce a na internetových stránkách obce a je přílohou tohoto zápisu. Poté 

požádal předsedu kontrolního výboru Bc. Pelce o stanovisko výboru. Bc. Pelc konstatoval, že 

kontrola usnesení proběhla v pořádku, výbor nemá připomínek. 

Žádné připomínky ke kontrole usnesení nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 3.1: ZO bere na vědomí kontrolu plnění přijatých usnesení ZO. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

4) Náměty a podněty občanů 

p. Luft – společně s občany bydlícími na Okrouhlici žádali o osazení značky „Jednosměrná silnice“ 

do ulic kolem jejich nemovitostí, jsou úzké a při vyhýbání auta rozjezdí přilehlé trávníky, jsou tam 

také špatné rozhledové poměry v křižovatce pod p. Šnajdrem, je možné s tím něco udělat? 

Ing. Fišer – na pracovní poradě minulý týden jsme se domluvili, že do této ulice požádáme 

o osazení dopravní značky „Zákaz vjezdu motorových vozidel“ tak, aby zde mohl zůstat zachovaný 

obousměrný provoz kolařů, je zde vedena oficiální cyklistická trasa. 

p. Bezstarosti – definitivní řešení by bylo vykoupit okolní pozemek a silnici rozšířit, problém 

zákazu vjezdu z jedné strany je ten, že to budou lidé objíždět okolo Maxů, kde je výjezd z obytné 

zóny a platí tam přednost z obou směrů, což mnoho lidí vůbec neví. 

p. Luft – okolo jejich nemovitosti je frekventovaná cesta do lesa, kam chodí i lidé se psy a nesbírají 

po nich výkaly, nezvažuje obec umístění stojanů se sáčky na psí exkrementy? 

p. Vild – pamatuje, že se to v minulosti již zkoušelo, stojany se sáčky tam vydržely asi 2 měsíce. 

Ing. Fišer – osazení stojanů se sáčky a odpadkovými koši se nebrání, již se to projednávalo 

několikrát v minulosti, musí nicméně někdo přijít s konkrétním návrhem, kde by měly být, jestli 

v celé obci či pouze v některých lokalitách apod., obec by pak musela zajistit pravidelné doplňování 

sáčků a vyvážení košů, otázkou také je, zda to skutečně sníží množství psích exkrementů na 

veřejných prostranství, je to především o zodpovědnosti lidí. 

Ing. Tůma – navrhuje zkušebně osadit stojan se sáčky k nemovitosti p. Lufta a po nějakém čase 

vyhodnotit, jestli to nějaký efekt přineslo či nikoliv. 

Bc. Pelc – vytipoval by místa v blízkosti stávajících odpadkových košů a kontejnerů, tudíž by se 

nemuselo řešit vyvážení, ale jen doplňování sáčků. 

p. Krocová – upozornila na špatný úklid sněhu, v parku a na chodnících to bylo ušlapané, vůbec se 

nedalo přejít přes přechod pro chodce na hlavní silnici. 
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MUDr. Gutová – v jejich části obce byl úklid sněhu v pořádku, s Rokycany nebo Plzní se to vůbec 

nedá srovnat. 

Mgr. Křejdlová – v Chejlavech to uklizeno nebylo, zapadla tam autem. 

p. Vondrášek – parkoviště mezi hasičárnou a ZŠ se neuklidilo ani jednou. 

Ing. Fišer – připomínky předá p. Kurdíkovi, v globálu byla podle něj zimní údržba na dobré úrovni, 

souhlasí nicméně, že byla konkrétní místa, kde to v pořádku nebylo. 

p. Krocová – před mostem na hrázi rybníka se na podzim vůbec neuklidilo listí, klouže to tam, 

navíc tam nesvítí světlo veřejného osvětlení. Chtělo by také vyčistit uliční vpusti, z některých už 

roste tráva. 

p. Dongres – neuklizené lupení je také na chodníku u Markovy vily. Chápe, že 2 zaměstnanci 

nemohou vše stihnout, je tedy otázka, zda neuvažovat o jejich navýšení. 

Bc. Pelc – také by zvážil navýšení počtu technických zaměstnanců, na některých místech není celý 

rok vůbec posekáno. 

p. Bezstarosti – obec by měla mít nasmlouvaný traktor s radlicí, aby v případě přívalu sněhu 

vypomohl. Problém je i na krajských silnicích, Holoubkov má nyní na starosti zbirožská pobočka 

SÚS. 

p. Dongres – v případě velkého přívalu sněhu je také problém, kam ho hrnout, podél silnic se pak 

vytvoří hromady a nejde vyjet. Obec by musela mít nakladač a sníh odvážet. 

Mgr. Vodička – navrhuje zřídit možnost hlásit závady na veřejných prostranstvích jednotným 

způsobem, např. vyfotit dané místo a odeslat na obecní úřad. 

Bc. Pelc – jsou na to specializované aplikace, v obcích, které na to přešly, to funguje dobře. 

Ing. Fišer – v současné době se tvoří nové internetové stránky obce v souladu s platnou legislativou, 

jejich součástí by taková aplikace měla také být. 

p. Dongres – zeptal se, jak pokračuje návrh řešení přístavby zázemí na hasičském cvičišti. 

Ing. Fišer – v rozpočtu na příští rok je s tím počítáno, po novém roce se zadá zpracování projektové 

dokumentace. 

 

 

5) Provozování vodohospodářského majetku obce firmou REVOS Rokycany, stanovení ceny 

vodného a stočného na rok 2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. V roce 2023 se v této oblasti řešily následující záležitosti: 

• přepojení přípojky k bytovce č.p. 4 z důvodu demolice staré kotelny, 

• rekonstrukce přípojky k objektu kotelny v Novém sídlišti, 

• havárie – oprava přípojky k bytovce č.p. 24-25 v Novém sídlišti, 

• osazení nadzemního hydrantu k hasičské zbrojnici, 

• výměna kanalizace v zatáčce pod ZŠ, 

• výměna míchadla v první nádrži technologie ČOV (přítok), 

• zpracování havarijního plánu pro úpravnu vody z důvodu používání chemikálií. 

 

Pro rok 2024 je v plánu zabývat se následujícími akcemi: 

• řešení případné přeložky vodovodu v areálu společnosti R+S Automotive z důvodu výstavby 

plachtové haly, 

• realizace zokruhování vodovodu okolo MŠ, 

• nové oplocení vrtů a vodojemu včetně údržby budov, 

• zpracování projektové dokumentace na přivedení pitné vody dálkovým vodovodem z oblasti 

Brd, 

• řešení fungování ČOV při velkých přívalových deštích a přírodních událostech, 

• rekonstrukce čerpacích stanic odpadních vod, 

• zmapování zbytku kanalizační sítě v obci a tvorba digitální technické mapy. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení č. 06/12/2023 – 5.1: ZO bere na vědomí jednotlivé body obsažené v Operativní evidenci 

úkolů v oblasti provozování V+K a ukládá pokračovat v jejich postupném plnění. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

Provozovatel vodohospodářského majetku obce firma REVOS Rokycany předložil návrh kalkulace 

ceny vody pro příští rok, po letošním skokovém zdražení o 34 % tentokrát navrhují zvýšení 

provozních nákladů pouze o 2 %. Některé loni navýšené položky interních nákladů se nenaplnily, 

takže se pro příští rok o něco snižují, příznivou cenu elektrické energie má REVOS zatím 

zafixovanou do příštího září a díky podnikatelským subjektům se podařilo udržet i objemy odebrané 

vody, u domácností byl zaznamenán výrazný pokles vlivem šetření. O další 2 % vzroste cena 

v důsledku zákonného navýšení sazby DPH z 10 % na 12 %. Na základě opakovaného upozornění 

Ministerstva zemědělství je však nutné zareagovat rovněž na nedostatečnou tvorbu prostředků na 

obnovu vodohospodářské infrastruktury formou nájemného, které REVOS z vybraného vodného a 

stočného odvádí do obecního rozpočtu a v dalších letech je používáno na nutné opravy 

a rekonstrukce v této oblasti. Nájemné se proto navrhuje navýšit o 302 tis. Kč, což cenu vody 

zvedne o další 4 %. Celkem tedy jednotková cena vodného a stočného pro rok 2024 stoupne 

o 9,34 Kč/m3, tedy přibližně 8 %, na 127,08 Kč/m3. V porovnání s okolními obcemi s obdobným 

rozsahem vodohospodářského majetku je to stále o něco méně.  

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování.  

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 5.2: ZO schvaluje ceny vodného a stočného pro rok 2024 včetně 12 % 

DPH následovně: vodné 76,41 Kč/m3, stočné 50,67 Kč/m3. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

6) Stanovení výše poplatku za obecní sytém odpadového hospodářství na rok 2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Objem svezeného komunálního odpadu z naší obce se po loňském 

poklesu v letošním roce vrátil na úroveň předchozích let, vzrostl i objem svezeného 

velkoobjemového odpadu. Od nového roku se svoz odpadu přeřazuje z 15 do 21% sazby DPH, 

o něco bude zdražovat i svozová společnost, proto se pro rok 2024 navrhuje navýšit místní poplatek 

pro občany o 100,- Kč na 900,- Kč na poplatníka. Obec i nadále bude plně hradit ze svého rozpočtu 

svoz tříděného odpadu, přičemž náklady v posledních letech výrazně rostou. Byla vypracována 

nová obecně závazná vyhláška, ve které je navýšení poplatku zahrnuto, dále jsou v ní upravena 

některá ustanovení ohledně výběru a správy poplatku podle novely zákona o místních poplatcích a 

zároveň se ruší předchozí OZV včetně ustanovení o jednorázovém osvobození od poplatku pro 

místní občany, o jehož platnosti je v současné době vedeno řízení na Ministerstvu vnitra. Vyhláškou 

je také rušeno ustanovení OZV o pravidlech pro pohyb psů na veřejných prostranstvích z r. 2012 

týkající se povinného označování psů známkou vydávanou obecním úřadem oproti zaplacenému 

poplatku. Tento poplatek již obec nevybírá, navíc se jedná o duplicitní povinnost, neboť všichni psi 

musejí být v současné době povinně čipováni. Současně se zvýšením poplatku pro občany bude 

navýšena i smluvní cena pro podnikatele, nové ceníky již byly rozeslány. 

Diskuze:  

p. Vondrášek – není mu jasné, jak obce přijdou o příjmy, když se zavede zálohování PET lahví. 

Ing. Fišer – PET lahve nyní občané odkládají do žlutých kontejnerů a svozová společnost je 

následně zpeněžuje, jedná se nejlukrativnější surovinu, o ostatní plasty není příliš zájem. Pokud 

PET lahve z kontejnerů zmizí, zvýší se náklady na likvidaci zbylých plastů, které svozové firmy 

přenesou na obce. Dále obce přijdou o prostředky z kolektivního systému výrobců plastových obalů 

EKO-KOM. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování.  
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Usnesení č. 06/12/2023 – 6.1: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku, o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství  

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 1 

 

 

7) OZV, kterou se vydává Požární řád obce 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. V rámci revizního právního posouzení byla obec upozorněna ze 

strany Ministerstva vnitra, že některá ustanovení starších OZV již nejsou v souladu s aktuálně 

platnou legislativou. V případě požárního řádu obce z r. 2012 se jedná o regulaci v době zvýšeného 

nebezpečí vzniku požáru, k čemuž je oprávněný pouze kraj, a dále podmínek pro zřízení stálé 

ohlašovny požáru. Vyhláška byla celkově aktualizována podle současných podmínek a byly z ní 

vyjmuty povinnosti vůči pořadatelům kulturních akcí nad rámec zákona o požární ochraně. 

Diskuze:  

p. Vild – připomněl, že naše jednotka SDH zajišťuje požární ochranu i pro obec Svojkovice. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 7.1: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou se vydává Požární 

řád obce. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

8) OZV, k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Z této OZV je vyjímáno ustanovení o regulaci doby nočního 

klidu, což bude předmětem samostatné OZV v rámci dalšího bodu jednání. Jinak zůstává obsah této 

vyhlášky z r. 2016 zcela shodný, upravuje regulaci hlučných činností v nevhodnou denní dobu, 

čistotu ulic a jiných veřejných prostranství, ochranu veřejné zeleně a zákaz používání alkoholických 

nápojů na některých veřejných prostranstvích. 

Diskuze: 

p. Vondrášek – navrhuje z vyhlášky vyškrtnout ustanovení o zákazu používání hlučných zařízení a 

přístrojů, např. sekaček, v neděli a ve svátek odpoledne. Když v sobotu prší, musí se sekat i 

v neděli. Je to spíš předmětem sousedských sporů, hluk zde dělají i jiné věci (rogala, motorky). 

Ing. Fišer – toto ustanovení bylo přejato z předchozích OZV, platí to minimálně od r. 1993. 

V minulosti se o tom vedla obšírná diskuze, většinově se tehdy odhlasovalo toto ustanovení ve 

vyhlášce ponechat. 

p. Vild – pokud je sekačka tichá a nepřekračuje hlukové normy, tak se používat může i v neděli, 

není to v rozporu s OZV. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 8.1: ZO schvaluje vypuštění čl. 2 z obecně závazné vyhlášky, 

k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku. 

PRO PROTI ZDRŽ 

3 6 1 

Návrh nebyl přijat. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 8.2: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku, k zabezpečení místních 

záležitostí veřejného pořádku. 

PRO PROTI ZDRŽ 

7 1 2 
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9) OZV, o nočním klidu  

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Dle zákona se dobou nočního klidu rozumí doba od 22 hod. večer 

do 6 hod. ráno, do r. 2016 měly orgány obce možnost udělovat z této doby výjimky. Tato pravomoc 

však byla obcím odebrána s tím, že výjimky musejí být stanoveny formou OZV. Podle současné 

vyhlášky se tedy v pátek, v sobotu a před státním svátkem při pořádání kulturních a společenských 

akcí doba nočního klidu posouvá na půlnoc. Dle zaslaného stanoviska Ministerstva vnitra však ani 

toto ustanovení není v souladu se současnou judikaturou Ústavního soudu a požaduje, aby byly ve 

vyhlášce vyjmenovány konkrétní akce, u nichž je doba nočního klidu zkrácena tak, aby s tím 

občané mohli dopředu počítat a této situaci se případně přizpůsobit. V nové vyhlášce jsou tedy 

uvedeny stávající kulturní akce, které se v obci pravidelně konají, nepokrývá však případné nové a 

soukromé akce (svatby, narozeniny, oslavy), které se konají jednorázově či spontánně. V takovém 

případě by bylo nutné provést změnu OZV. 

Diskuze: 

Ing. Tůma – zeptal se, jak je to s oslavou Silvestra. 

Ing. Fišer – Silvestr je ve vyhlášce řešen samostatně, noční klid je od 1 hodiny v noci. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 9.1: ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku, o nočním klidu. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

10) Nařízení, o zákazu podomního a pochůzkového prodeje v energetických odvětvích 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. V r. 2016 v souvislosti se zřízením Městské policie Mýto byl 

v obci zakázán nevyžádaný podomní a pochůzkový prodej, kdy jednotliví obchodníci obcházejí 

nemovitosti a nabízejí různé zboží, přičemž se tento zákaz vztahoval i na uzavírání smluv na 

energie. Od r. 2021 je však toto podnikání upraveno místo živnostenského energetickým zákonem, 

proto pokud se má zákaz nadále vztahovat i na oblast energií, je nutné původní nařízení rozšířit. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 10.1: ZO schvaluje nařízení, o zákazu podomního a pochůzkového 

prodeje v energetických odvětvích na celém správním území obce Holoubkov. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

11) Informace o činnosti výborů zastupitelstva za rok 2023 

Ing. Fišer informoval přítomné, že podle zákona o obcích je povinností 1x ročně informovat občany 

na veřejném zasedání ZO o činnosti výborů. Požádal předsedy jednotlivých výborů, aby přednesli 

stručnou zprávu o činnosti svých výborů. 

Bc. Pelc – kontrolní výbor se sešel celkem 4x, pokaždé v usnášeníschopném počtu členů, ze všech 

zasedání byly provedeny zápisy, které byly předány obecnímu úřadu. 

Ing. Tůma – finanční výbor pracoval v pětičlenném složení, sešel se celkem 5x a projednával 

hospodaření obce, provedl kontrolu obecní pokladny. Ze všech jednání byly vyhotoveny zápisy, 

které byly předány na obecní úřad. 

MUDr. Gutová – sociální výbor se sešel celkem 8x, řešil sociální a zdravotní problematiku našich 

občanů, hlavně z DPS. Výbor průběžně zajišťoval gratulace seniorům, proběhly návštěvy našich 

spoluobčanů v sociálních zařízeních v Mirošově, v Liblíně, na Janově a ve Zbůchu. V dubnu zajistil 

vítání občánků, zabýval se žádostmi o obecní byty a byty v DPS. 

p. Vondrášek – stavební výbor pracoval jako 7členný, projednával rozšíření stavby na hasičském 

cvičišti, členové se dle potřeby účastnili kontrolních dnů při rekonstrukci komunikace na Rudě. 

Za nepřítomného p. Kurdíka přečetla zprávu Mgr. Křejdlová – kulturní výbor se scházel průběžně 

za účelem konání jednotlivých akcí, dále výbor vyhodnotil žádosti o dotace z rozpočtu obce podané 
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místními spolky, celkem bylo rozděleno 560 tis. Kč. Děkuje všem, kteří se na přípravě kulturních 

akcí podíleli. 

Ing. Fišer poděkoval všem předsedům i členům výborů za jejich práci v letošním roce. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 11.1: ZO bere na vědomí informace předsedů o činnosti výborů 

zastupitelstva za rok 2023. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

12) Schválení odměn členům výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva, za rok 2023 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer, který navrhl členy výborů za jejich celoroční práci alespoň 

symbolicky odměnit. Limit odměny na jednoho člena výboru, který není členem ZO, byl navýšen 

na 2.000,- Kč s tím, že přerozdělení v rámci jednotlivých výborů navrhuje ponechat v kompetenci 

předsedů výborů podle toho, jak jednotliví členové v průběhu roku pracovali. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 12.1: ZO schvaluje jednorázovou odměnu členům výborů, kteří nejsou 

členy zastupitelstva, za rok 2023 ve výši 2.000,- Kč na jednoho člena s tím, že rozdělení odměny 

mezi jednotlivé členy v rámci výboru ponechává v kompetenci předsedů výborů. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

13)  Investiční akce a dotace 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na výdaje JSDHO 

Od Plzeňského kraje obdržela obec dotaci ve výši 9.123,- Kč, která byla využita na zakoupení 

nových hadic. Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 13.1: ZO schvaluje přijetí dotace od Plzeňského kraje na výdaje JSDHO 

za zásahovou činnost ve výši 9.123,- Kč. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

Podání žádosti o dotaci na zpracování místní energetické koncepce obce 

V rámci Národního plánu obnovy byla vypsána dotační výzva na zpracování místní energetické 

koncepce obce, která by měla komplexním způsobem zmapovat možné zdroje pro zajištění energie 

a posoudit jednotlivé obecní objekty ohledně energetických úspor a možností dodávek energie. 

Jedná se zároveň o výchozí materiál pro možné budoucí sdílení energie v rámci komunitní 

energetiky. Dotace se poskytuje ve výši 95 %, max. 450 tis. Kč, DPH není způsobilým výdajem. 

Diskuze: 

Ing. Tůma – v rámci komunitní energetiky se možná ušetří na obchodní části ceny energie, ale 

naopak naroste cena za distribuci, protože bude nutné posílit energetickou síť. 

p. Vondrášek – v Německý prý již zavedli, že při nadměrné zátěži sítě budou moci FVE odpojovat. 

Mgr. Vodička – z fyzikálního hlediska nedává smysl vyrobit víc než 30 % energie ze slunce. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 13.2: ZO schvaluje podání žádosti o dotaci z Národního plánu obnovy na 

zpracování místní energetické koncepce obce. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

Ve 20:10 hod. odešel Bc. Pelc. 
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14) Hospodaření obce k 30.9.2023 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Obec k 30.9.2023 hospodařila s příjmy ve výši 27.320 tis. Kč a 

výdaji 22.955 tis. Kč, takže přebytek činil 4.365 tis. Kč. Na svých účtech měla obec hotovost ve 

výši téměř 30 mil. Kč. Rozpis jednotlivých položek je uveden v materiálu, který dostali zastupitelé 

písemně. Poté požádal předsedu finančního výboru Ing. Tůmu o stanovisko výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor hospodaření obce za období 1-9/2023 projednal, nemá k němu 

připomínky a doporučuje ho vzít na vědomí. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 14.1: ZO bere na vědomí hospodaření obce k 30.9.2023. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 0 

 

Ve 20:13 hod. se vrátil Bc. Pelc. 

 

 

15) Změna č. 2 rozpočtu obce na rok 2023 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. V rámci rozpočtové změny jsou měněny některé položky 

schváleného rozpočtu na příjmové i výdajové straně, které nebyly známy v době přípravy rozpočtu. 

Celkové rozpočtové příjmy se snižují o 3.520 tis. Kč, výdaje se snižují o 7.269 tis. Kč, takže se 

schválený schodek rozpočtu mění na přebytek ve výši 1.375 tis. Kč. Měněné položky poté podrobně 

zdůvodnil, v příjmech se jedná především o zatím neprodané obecní byty, ve výdajích 

o neprovedení rekonstrukce vodovodu a veřejného osvětlení na Okrouhlici, vše je součástí rozpočtu 

pro příští rok. Poté požádal předsedu finančního výboru Ing. Tůmu o stanovisko výboru. 

Ing. Tůma – finanční výbor změnu č. 2 rozpočtu obce projednal, souhlasí s ní a doporučuje ji ke 

schválení. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 15.1: ZO schvaluje změnu č. 2 rozpočtu obce na rok 2023. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

16) Rozpočet obce na rok 2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Návrh rozpočtu byl zveřejněn 15 dní před zasedáním ZO na 

úřední desce. Celkové příjmy v roce 2024 jsou předpokládány ve výši 39.737 tis. Kč, výdaje jsou 

plánovány ve výši 39.623 tis. Kč a přebytek rozpočtu ve výši 114 tis. Kč, obec má k 30.11.2023 na 

účtech přes 28 mil. Kč. Formálně byl návrh rozpočtu sestaven v menší míře podrobnosti 

jednotlivých položek oproti předchozím rokům z důvodu snadnější realizace rozpočtových opatření. 

V rozpočtu jsou zahrnuty následující investice: dokončení rekonstrukce bývalé kotelny v Novém 

sídlišti jako zázemí pro obecní pracovní četu, oprava budovy garáží v Chejlavech, dokončení 

kotelny a plotu v sokolovně, rekonstrukce kotelny v MŠ a sanace vlhkosti ve spodní třídě, 

rekonstrukce volných obecních bytů, restaurování sochy Granátníka v parku, oprava povrchů 

v centru obce, dostavba zázemí na hasičském cvičišti, zokruhování vodovodu okolo MŠ a přeložka 

veřejného osvětlení na Okrouhlici v souvislosti s pokládkou optických kabelů pro distribuci 

vysokorychlostního internetu. Připraveny k realizaci jsou i další akce a pokračováno bude rovněž 

v přípravě projektových dokumentací na akce plánované pro další roky. Poté Ing. Fišer požádal 

o stanovisko předsedu finančního výboru Ing. Tůmu. 

Ing. Tůma – rozpočet na rok 2024 finanční výbor projednal a doporučuje ho ke schválení. Daňové 

příjmy se oproti letošnímu roku navyšují jen mírně, v příjmech je dále počítáno s výnosem 

z prodeje obecních bytů. 

Diskuze: 

Bc. Pelc – navrhuje, aby se v příštím roce začalo pracovat na projektové dokumentaci na 

revitalizaci centra obce. 
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p. Vondrášek – připadá mu vysoká cena za restaurování sochy Granátníka. 

Ing. Fišer – jsou to předpokládané výdaje, bude se realizovat pouze v případě získání dotace. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. Ing. Fišer navrhl, aby se 

o obou usneseních hlasovalo najednou jedním hlasováním. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 16.1: ZO bere na vědomí plán investic obce pro rok 2024. 

Usnesení č. 06/12/2023 – 16.2: ZO schvaluje rozpočet obce na rok 2024 s příjmy ve výši 

39.736,98 tis. Kč, výdaji ve výši 39.622,55 tis. Kč a přebytkem ve výši 114,43 tis. Kč. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

Ing. Fišer dále informoval o upozornění nového auditora, že podle zákona o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů je nutné rozpočtová opatření v průběhu roku realizovat před 

uskutečněním rozpočtových příjmů a výdajů. Doteď byla schvalována výhradně zastupitelstvem, 

což však znamenalo, že vzhledem k frekvenci jednání ZO byla některá opatření provedena až 

dodatečně. Jedná se o správní delikt, za který může být obci udělena pokuta. V jiných obcích je 

běžně prováděním rozpočtových opatření pověřena rada, ta se v naší obci nevolí, tudíž zřejmě 

nezbývá než jejich prováděním pověřit starostu obce. 

Diskuze: 

Bc. Pelc – navrhuje pověřit starostu schvalováním rozpočtových opatření pouze na příjmové straně, 

výdaje by dále podléhaly schvalování ZO. 

Ing. Tůma – v pověření starosty nevidí problém, velké výdaje jsou vždy projednávány v ZO a každé 

čtvrtletí dostáváme podrobný rozpis o plnění rozpočtu, takže kontrola je zde dostatečně zajištěna. 

Jedná se v zásadě o technické opatření. 

Další příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 16.3: ZO pověřuje starostu obce k provádění rozpočtových opatření 

v průběhu roku. 

PRO PROTI ZDRŽ 

9 0 1 

 

 

17) Zajištění inventarizace majetku a závazů obce k 31.12.2023 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Obec je povinna každý rok inventarizovat svůj majetek a 

závazky. Za tím účelem vydal starosta příslušnou směrnici a příkaz k provedení inventur, byl 

sestaven plán inventarizace. Je jmenována ústřední inventarizační komise a dílčí komise, které 

budou proškoleny. Termín ukončení inventur je 26.1.2024 a vypracování závěrečné inventarizační 

zprávy do 6.2.2024. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 17.1: ZO bere na vědomí přípravy a zajištění průběhu inventarizace 

majetku a závazů obce k 31.12.2023. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

18) Termíny zasedání zastupitelstva obce v roce 2024 

Úvodní slovo přednesl Ing. Fišer. Na příští rok jsou plánována 4 veřejná zasedání ZO, a to 18.3., 

17.6., 16.9. a 16.12., vždy týden předem se bude konat pracovní porada. Jednacím dnem zůstává 

pondělí od 17:00 hod. v zasedací místnosti obecního úřadu. V případě nutnosti bude svoláno 

mimořádné zasedání. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení č. 06/12/2023 – 18.1: ZO schvaluje termíny zasedání zastupitelstva v roce 2024. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

19) Majetkoprávní záležitosti 

Majetkoprávní vypořádání stavby – III/2341 – stabilizace svahu 

V letošním roce realizovala obec ve spolupráci se SÚS PK, p.o. rozsáhlou investiční akci na 

rekonstrukci komunikace v části obce Na Rudě, kde vznikl nový chodník. Akce byla geodeticky 

zaměřena a zpracován geometrický plán, na základě něhož musí nyní obec převést soukromé 

pozemky pod chodníkem do svého vlastnictví. Největší z nich je ve vlastnictví Plzeňského kraje, 

který ho obci převede bezúplatně. 

Žádné příspěvky do diskuze nebyly, proto bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. 06/12/2023 – 19.1: ZO schvaluje přijetí daru od Plzeňského kraje v podobě 

bezúplatného převodu pozemku p.č. 369/8, ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 543 m2 

a p.č. 369/9, ostatní plocha – zeleň o výměře 10 m2, oba odděleny od pozemku p.č. 369/1, ostatní 

plocha – silnice na základě geometrického plánu č. 1225-165/2023 zpracovaného Ing. Radimem 

Dankovičem, vše v k.ú. Holoubkov. 

PRO PROTI ZDRŽ 

10 0 0 

 

 

20) Různé 

V rámci tohoto bodu nebyla projednávána žádná záležitost. 

 

 

21) Interpelace členů zastupitelstva 

Bc. Pelc – po opravě silnice zůstal na křižovatce u domu č.p. 127 kousek nedoasfaltován, bylo by 

potřeba na to upozornit SÚS PK. 

Ing. Fišer – upozorňoval na to již při stavbě, zástupce SÚS řekl, že to má takto zůstat, je to podle 

projektové dokumentace, musela by doasfaltovat obec. 

Bc. Pelc – navrhuje v křižovatce naproti domu č.p. 127 umístit zrcadlo, při přecházení chodců tam 

nejsou vidět auta přijíždějící od rybníka. 

Ing. Tůma – o umístění zrcadla se obec již pokoušela na hlavní silnici při výjezdu z Chejlav, 

dopravní policií to bylo zamítnuto. 

p. Bezstarosti – upozornil, že nový asfaltový povrch silnice v zatáčce pod ZŠ je zvlněný, SÚS by to 

měla reklamovat. 

Ing. Fišer – již se to řešilo při stavbě, dodavatel doložil odborný posudek, že zvlnění je v normě. 

p. Vondrášek – informoval, že některé nově osazené obrubníky podél této silnice jsou už vylámané. 

Dále ho kontaktovali občané na Rudě, jestli by se nemohl opravit výjezd od domů č.p. 33 a 34. 

Ing. Fišer – sejdeme se na místě a domluvíme potřebné úpravy, na jaře se ještě v rámci stavby 

budou odstraňovat nedodělky. 

p. Vondrášek – kvůli posunu silnice směrem k jeho pozemku má nyní problém vyjet z vjezdu, 

umístí si na protější stranu zrcadlo. Dále informoval, že kácení stromů u ČOV bude nákladnější, je 

nutné na to objednat specializovanou firmu. 

 

 

22) Unesení a závěr 

Ing. Fišer požádal návrhovou komisi o stanovisko, zda bylo hlasováno o všech návrzích na 

usnesení. Ing. Tůma potvrdil, že o všech bodech bylo hlasováno a všechna hlasování proběhla 

řádně, 1 usnesení nebylo schváleno. 
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Na závěr Ing. Fišer poděkoval všem za účast, popřál všem klidné prožití vánočních svátků a vše 

nejlepší v novém roce. Zasedání ukončil ve 21:03 hod. 

 

 

 

 

 

 

 ……………………………………… ……………………………………… 

 Stanislav Kurdík Ing. Lukáš Fišer 

 místostarosta starosta 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

Miroslav Vild: ……………………………………… 

 

 

Mgr. Hana Křejdlová: ………………………………… 

 

 

Zápis byl zpracován dne 28.12.2023. 

 

Zapsala: Ilona Zbuzková 


